
 

 

 

 

 

p. Martin Kubeš, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Miroslav Bartoš, p. Jiří Svoboda, Ing. Jiří Záruba, PhDr. 

Khaled Abu Dayeh CSc., pí. Libuše Slezáková; 

 

 

 

Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., Mgr. Bořek Černovský 

 

Ing. Ivo Woleský 

(Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

1. Pan Kubeš informoval členy komise o schválených připomínkách RMČ a ZMČ Praha 17 ke 

konceptu Upn, které byly popsány v zápise komise dne 30. 11. 2009 

2. Pan Kubeš informoval o výsledcích dopravních analýz, které zpracovala firma CityPlan. 

Z analýzy vyplývají zcela odlišné závěry ohledně účinnosti řešení dopravních zátěží na území 

Řep oproti analýzám zpracovaných URM. 

3. Pan Kubeš informoval o územní studii M.Č.  Zličín. Územní studie nebyla  doposud M.Č. Zličín 

poskytnuta. Komise žádá p. starostku J. Synkovou o kontaktování M.Č. Zličín se žádostí o 

poskytnutí územní studie. 

4. Byla učiněna výzva na zpracovatele studie „Studie umístění kruhového objezdu křižovatky ul. 

Žalanského a ul. Engelmüllerova“ a byl dán požadavek na financování studie a zahrnutí do 

rozpočtu M.č. Praha 17 na rok 2010. O záměru byl informován i zástupce investora obytného 

komplexu „Nový Zličín“ p. Počepický a byla přislíbena účast při projednávání studie. 

 

 

ZÁPIS KOMISE PRO BŘEVNOVSKOU RADIÁLU A KONCEPCI 

NÁVAZNÉ DOPRAVY ZE DNE 11. 01. 2010 

PŘÍTOMNI: ČLENOVÉ KOMISE 

DALŠÍ ÚČASTNÍCI JEDNÁNÍ: 

OMLUVENI: 

KOMISE PROJEDNALA 



5. Informace o technické radě v sídle společnosti CityPlan v prosinci 2009, ohledně projednání 

námitek M.č. Praha 17 k dokumentaci EIA a dalšího vývoje příprav Břevnovské radiály. Na 

jednání byly přítomny dotčené subjekty projektem Břevnovské radiály. Schůzka nepřinesla 

žádné pozitivní závěry a ani neobsahovala předem avizované návrhy za účelem 

kompromisního postoje všech dotčených M.Č. Z výše uvedených důvodů bude na schůzku 

reagovat Mgr. Černovský osobním dopisem. 

6. Protihlukový tunel na Slánské je na pokraji své životnosti a v rámci koncepce strategického 

snižování hluku je navrženo odstranění stávající konstrukce a montáž nových PHC opatření. 

Realizaci projektu má na starosti OMI MHMP a není vůbec zatím jasné jakou podobu a 

v jakém rozsahu by měla být PHC opatření realizována. M.Č. Praha 17 by se měla začít 

zabývat otázkou, jak tento problém vhodně vyřešit i v možné součinnosti s budoucím 

možným vývojem na Slánské ulici.  

7. Komise doporučuje Radě M.č. Praha 17, aby požadovala instalaci stacionárních měřičů 

rychlosti na Slánské ulici, které by při nedodržení předepsané rychlosti ovlivnily světelnou 

signalizaci tak, že by padla červená. Komise jednoznačně podporuje zavedení omezující 

opatření na Slánské ulici, které by dopravu odvedli v maximální míře na SOKP.  

 

 

1. Komise žádá p. starostku Synkovou o kontaktování starosty M.Č. Zličín se žádostí o poskytnutí 

studie M.Č. Zličín. 

2. Mgr. Černovský bude reagovat osobním dopisem na schůzku ohledně námitek M.č. Praha 17 

k dokumentaci EIA a dalšího vývoje příprav stavby Břevnovské radiály. 

3. Komise doporučuje Radě M.č. Praha 17, aby M.č. Praha 17 při projednávání stavby Břevnovské 

radiály dále nepodporovala vybudování mimoúrovňové křižovatky Kukulova. Jelikož hlavní funkce 

MÚK Kukulova spočívá pouze v lokálním řešení, které má odvést dopravu na BR pouze v jiném 

bodě a navržené řešení MÚK Vypich v podstatě již tuto úlohu splňuje, komise shledala další 

podporu vzhledem k řešení dopravy v k.ú. Řepy za neopodstatněnou. Naopak komise 

jednoznačně doporučuje zabývat se problematikou především v k.ú. Řepy (Slánská, prodloužení 

Engelmüllerovy ulice a napojení na Karlovarskou ulici a BR) 

4. Komise doporučuje Radě M.č. Praha 17, aby M.č. Praha 17 při projednávání stavby Břevnovské 

radiály požadovala do nového UPn realizaci Veleslavínské radiály. Její absence koncentruje 

neúměrnou dopravní zátěž na těleso BR a tím maximalizuje negativní dopady na obyvatele Řep. 

5. Komise doporučuje, aby p. Kopecký s p. Stolinou znovu inicializovali schůzku s radním HMP p. 

Langmajerem ohledně vyjádření MHMP k Dokumentaci EIA a vztahem ke konceptu UPn. 

6. Komise navrhuje, aby Rada M.č. Praha 17 jmenovala p. Stolinu členem komise  pro Břevnovskou 

radiálu a koncepci návazné dopravy.  

 
 

HLAVNÍ PRIORITY A ÚKOLY: 



 

 

Zpracovala: Libuše Slezáková 

tajemnice Komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy   

 

 

Verifikoval: Martin Kubeš 

předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 

 

 


